

Sirküler No : 2021/06

12.01.2021, Bursa

Konu : Kıdem Tazminatı Tavanı ve Vergiden Müstesna Çocuk Zammı Tutarları

1. Kıdem Tazminatı Tavanı

Hazine ve Maliye Bakanlığı'nın Genelgesiyle, 01.01.2021 – 30.06.2021 döneminde geçerli olacak memur maaş katsayılarını açıklanmıştır.

Dönem	01.01.2021 – 30.06./2021
Aylık Katsayısı	0,165786
Taban Aylık Katsayısı	2,594917
Yan Ödeme Katsayısı	0,052576

Kıdem tazminatı tavan tutarı Devlet Memurları Kanunu'na tabi en yüksek Devlet memuruna bir hizmet yılı için ödenecek azami emeklilik ikramiyesini geçememekte olup, bu tutar aşağıdaki ödemelerin toplamı şeklinde hesaplanmaktadır:

$1.500 \times 0,165786 = 248,679$
$8.000 \times 0,165786 = 1.326,288$
$500 \times 0,165786 = 82,893$
$1.000 \times 2,594917 = 2.594,917$
$(1.500 + 8.000) \times 0,165786 \times (\% 215) = 3.386,17905$
TOPLAM 7.638,96 TL

Bu verilere göre,01.01.2021 – 30.06.2021 tarihinden itibaren ödenecek kıdem tazminatının yıllık tavan tutarı **7.638,96 TL**'dir.

2. Vergiden Müstesna Çocuk Zammı Tutarı

Gelir Vergisi Kanunu'nun 25. maddesinin (4) numaralı bendinde yer alan düzenlemeyle; hizmet erbabına ödenen çocuk zamlarının gelir vergisinden müstesna olması ve bu zamların, devletçe verilen miktarları aştığı takdirde fazlasının vergiye tabi tutulması öngörülmüştür.

	Hesap şekli	Tutar (TL)
0-6 yaş grubu için	$500 \times \text{Aylık katsayı (0,165786)}$	82,89 TL
Diğer çocuklar için	$250 \times \text{Aylık katsayı (0,165786)}$	41,45 TL

Yukarıda yer verilen açıklamalarımız, konuya ilişkin genel bilgiler içermekte olup konu hakkında ek bilgi gerektiğinde bizimle temasa geçmeniz önerilir.
